
Referat fra STK generalforsamling 16/3-2024. 

1) Iver Stampe vælges som dirigent. 

2) Formanden Axel Toft's beretning aflægges (udsendt). 

Seniorudvalget ved Sylvia beretter: mange aktiviteter for seniorer, 

turneringer, standerhejsning, familiedage, træning, klubmesterskab, 

åbent hus, drop in, nytårskur. Der har været ialt 154 deltagere, Sylvia 

ønsker at mange flere deltager i arrangementerne. 

Nikolaj Jørgensen er ansat på fuld tid som træner og andet arbejde i 

klubben. Antal medlemmer i ungdomsafdelingen svinger. I øjeblikket 

er der 50 medlemmer. Skoletennis har været en succes. Tenniscamp 

ligeledes med stor deltagelse. Vintercamp afholdtes bl.a. med 

nattetennis. Der arbejdes også på unionstræning i Slagelse med 

deltagelse af andre store klubber ex. Holbæk, Næstved og Roskilde. 

Det kniber lidt med antallet af ungseniorer (18-25 år). 

Lizzie osse kaldet "hidsig miss Lizzie", har overgivet kassererarbejdet 

til Anni Balle. Lizzie har sammen med Søren Stampe 

sponsorkontakten Hun oplyser, at turneringerne i week-enden er en 

god indtægtskilde. Byder velkommen til Nikolaj. 

Anlægsudvalget ved Uno Rasmussen oplyser, at man er i gang med et 

større reparationsarbejde af de efterhånden aldrende tage. 

Det er aftalt med Petanqueklubben, at deres "husleje" forhøjes til kr. 

25.000,- årligt. 

Jacob fra IT-udvalget fortæller om overgang til kommunikation og 

kontingentopkrævn ing via hjemmesiden. 

3) Regnskabet gennemgåes af Søren Stampe — se hjemmeside 

Bestyrelsen er tilfreds med resultatet for 2023. 

Jens Otto Johansen fremlægger Tennis Centrets regnskab. 



Stor applaus til Søren Stampe, som værende årsag til, at klubbens 

økonomi er blevet genrejst fra at være på fallittens rand, til at være 

en pæn overskudsforretning. 

4) Søren fremlægger budget. 

Hævelse af kontingentet er overvejet, men det gamle fastholdes. 

Frederik spørger, om der er overvejelser om nedsættelse af 

børnekontingentet. Det er der ikke. Andre sportsklubber har højere 

priser. 

Budgettet vedtages. 

5) Ingen indkomne forslag. 

6) Jim bliver nyt bestyrelsesmedlem. Søren, Lizzie og Axel accepterer 

genvalg. 

Bestyrelsessuppleant er Daniel Johansen. 

7) Uno, Jens og Jens Otto genvælges til bestyrelsen for Slagelse 

Tenniscenter. 

8) Revisorer: Frederik Kielkvist og Poul Henriksen. 

9) Eventuelt: kunne grusarealet ved siden af hallen bruges til 

Paddletennis ?? Det er der ingen planer om. Kommunen er ikke 

interesseret, og det nævnes, at sporten måske er i tilbagegang, samt 

iøvrigt ikke har meget med tennis at gøre. 

Vibeke Hvidtfelt roser bestyrelsens store, flotte arbejde. 

Reichenbach omtaler tidl. udnævnelse af æresmedlemmer. Der er 

ikke umiddelbart nogen i sigte. 

Uno Rasmussen uddeler: STC æreskrus til Jens Andersen 

Kurt Nielsens æresske til Nikolaj Jørgensen 

Fra ungdomsafdelingen udnævnes 

Alex Christensen: årets holdkammerat 



Leila Theilmann får minipokalen og Noah Christensen blev Årets 

Junior. 

Der tænkes meget over fejringen af klubbens 100 års jubilæum. Intet 

er endnu fastlagt. 
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